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Abstract (en)
The clockwork has a plate (1), an anchor bridge (2) and a balance bridge (3) on which a beam axle (5) and an anchor (4) are swiveled. A beam (6)
is fixed in the beam axle, and a hairspring (7) is connected with a ring (7.1). A large plate (9) carries an ankle (10), which cooperates with a fork
(4.1) of the anchor, and a small plate (8) is provided with a notch, where the small plate cooperates with a dart (4.2) of the anchor. The hairspring,
the ring, the large plate, the ankle and the small plate form a single-piece unit.

Abstract (fr)
Le mouvement d'horlogerie comporte une platine (1), un pont d'ancre (2) et un coq (3) sur lesquels sont pivotés respectivement un axe de balancier
(5) et une ancre (4). Ce mouvement comporte encore un balancier (6), un spiral (7) solidaire d'une virole (7.1), un grand plateau (9) portant une
cheville (10) et un petit plateau (8) muni d'une encoche. Ce mouvement est caractérisé par le fait que le spiral (7) et sa virole (7.1), le grand plateau
(9) et sa cheville (10) ainsi que le petit plateau (8) forment un ensemble monobloc. L'invention concerne également une pièce pour mouvement
d'horlogerie constituée par un ensemble monobloc comprenant un spiral (7) et sa virole (7.1), un grand plateau (9) et sa cheville (10) ainsi qu'un
petit plateau (8).
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